

IMPORTANT! Provide to Patient

Patient: The card below is your patient identification card. Please complete the information and carry the card with you. It is important for you to carry this card at all times because it identifies you as a person with an implanted medical device. This information may be necessary in case of an emergency or to request assistance to bypass metal detectors.

If you have questions, or need to order a replacement card, call +41 21 353 87 64.



Aleva Neurotherapeutics SA
EPFL Innovation Park, Building D
1015 Lausanne, Switzerland
+41 21 353 87 64
customer@aleva-neuro.com
www.aleva-neuro.com

© 2018
All Rights Reserved
Part Number
PR-12003-DE Rev A
2019-08

This patient is implanted with a medical device.

Warnings: Patients must not be exposed to MRI. Patients may need assistance to bypass metal detectors that affect stimulation. See the system user guide for more information.

In case of emergency, notify the physician on this card. For assistance, contact Aleva™ Customer Service at +41 21 353 87 64.

Stick product label here

Patient Identification

Patient information

Date of implantation

Doctor/Clinic



IDENTIFICATION CARD

WICHTIG! Dem Patienten zu übergeben

Patient: Die untenstehende Karte ist Ihr Patientenausweis. Bitte vervollständigen Sie die Angaben und tragen Sie die Karte immer bei sich. Es ist wichtig, dass Sie diese Karte immer bei sich tragen, da sie Sie als Person mit einem implantierten Medizinprodukt identifiziert. Diese Informationen können im Notfall oder im Falle einer Hilfsanforderung bei der Vermeidung von Metalldetektoren erforderlich sein.

Wenn Sie Fragen haben oder eine Ersatzkarte bestellen möchten, rufen Sie an unter +41 21 353 87 64.



Aleva Neurotherapeutics SA
EPFL Innovation Park, Building D
1015 Lausanne, Switzerland
+41 21 353 87 64
customer@aleva-neuro.com
www.aleva-neuro.com

© 2018
Alle Rechte vorbehalten
Teile-Nummer
PR-12003-DE Rev A
2019-08

Diesem Patienten wurde ein Medizinprodukt implantiert.

Achtung: Die Patienten dürfen nicht MRT ausgesetzt werden. Patienten können Hilfe benötigen, um Metalldetektoren zu vermeiden, die die Stimulation beeinflussen. Weitere Informationen finden Sie im Benutzerhandbuch des Systems.

Im Notfall benachrichtigen Sie den auf dieser Karte genannten Arzt. Für Assistenz wenden Sie sich bitte an den Aleva™ Kundenservice unter +41 21 353 87 64.



Produktetiketten hier aufkleben

Patientenidentifizierung

Patienteninformation

Datum Implantierung

Arzt/Klinik

IDENTIFIKATION CARD